

السيرة الذاتية

الاسم الرباعي واللقب: حوراء علي غازي لعبيوس الزيدي

مكان العمل: جامعة ذي قار/ كلية التربية للبنات - الشطرة

اللقب العلمي: مدرس مساعد

البكالوريوس: جامعة ذي قار / كلية التربية للعلوم الإنسانية/ قسم التاريخ

الماجستير: جامعة ذي قار / كلية التربية للعلوم الإنسانية /قسم التاريخ

الاختصاص الدقيق: التاريخ الحديث والمعاصر

عنوان الرسالة (دور المرأة الفلسطينية في مقاومة الاحتلال الصهيوني 1964-1987م)

الجنسية: عراقية

التولد: 1993/12/14

عنوان السكن: جمهورية العراق/ محافظة ذي قار/ قضاء الشطرة/ حي الأمين الثاني

الحالة الاجتماعية: متزوجة

عدد أفراد الأسرة: 2

الشهادات وكتب الشكر

1-حصات على مجموعة من شهادات مشاركة لحضوري في بعض الورشات الالكترونية من مختلف الجامعات العراقية.

2-حصات على كتب شكر لمشاركتي في اللجان الإمتحانية والتدقيقية لقسم علوم القرآن الكريم والتربية الإسلامية.

الإيميل: Hawraa.ali@utq.edu.iq

رقم الهاتف: 07815856791

Full name and surname: Hawraa Ali Ghazi Laius Al-Zaidy

Place of work: Dhi Qar University / College of Education for Girls – Shatrah

The scientific title: Assistant teacher

Bachelor's : University of Dhi Qar / College of Education for Human Sciences /
Department of History

Master's : University of Dhi Qar / College of Education for Humanities Sciences /
Department of History

Exact jurisdiction : modern and contemporary history

The title of the message (The Role of Palestinian Women in Resisting the Zionist Occupation 1964–1987 AD)

Nationality: Iraqi

Obstetrics : 14/12/1993

Home adress: Republic of Iraq/ Dhi Qar Governorate/ Shatrah District/ Al-Amin II
District

Marital status: married

Number of family members: 2

Certificates and Thank You Letters

1– I obtained a set of certificates of participation for my attendance in some electronic workshops from various Iraqi universities.

2– I received thank you books for participating in the examination and auditing committees of the Department of Quran Sciences and Islamic Education.

Email: Hawraa.ali@utq.edu.iq

Phone number: 07815856791

.....